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Abstract (en)
The actuating element (1) has a housing (3) i.e. plastic pipe, extending along a longitudinal axis (2). An adjusting element (19) is moved in direction
to the longitudinal axis with respect to the housing. An energy-storage element is arranged in the housing for supporting an extending movement of
the adjusting element. A sensor is designed as a force sensor for detecting a traverse path of the adjusting element. The sensor is connected with a
control device (31), and the adjusting element is actuated by the control device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein längenverstellbares Betätigungselement (1) mit einem sich entlang einer Längsachse (2) erstreckenden Gehäuse (3),
einem in Richtung der Längs-Achse (2) gegenüber dem Gehäuse (3) verfahrbaren Verstell-Element (19), mindestens einem im Gehäuse (3)
angeordneten Energiespeicher-Element (24; 125) zur Unterstützung der AusfahrBewegung des Verstell-Elements (19) und einem Sensor (21) zur
Erfassung des Verfahrwegs des Verstell-Elements (19), wobei der Sensor (21) als Kraftsensor ausgebildet ist.
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